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Schriftelijke vragen over vergunningen, toezicht en handhaving in Wassenaar

In navolging van mondelinge vragen in de raadsvergadering van 8 juni de volgende schriftelijke 
vragen. 

Vergunningen, toezicht en handhaving zijn een wettelijke taak. Om het beleid op dit gebied te 
bepalen wordt vierjaarlijks een beleidsplan opgesteld. Het laatste beleidsplan dat is vastgesteld is het 
VTH-beleidsplan 2016-2019. 

1. Wat is het huidige VTH-beleidsplan? 
2. Welk VTH uitvoeringsprogramma wordt dit jaar toegepast?

 Jaarlijks ontvangt de raad een uitvoeringsprogramma voor het huidige jaar en een evaluatieverslag 
en jaarrapportage van het vorige jaar, meestal is dat vlak voor het zomerreces. 

Volgens antwoorden van de wethouder wordt de evaluatie van 2019 en het uitvoeringsplan voor 
werkzaamheden in 2020 pas in het najaar van 2020 naar de raad worden verzonden. 

3. Deelt u de mening van GroenLinks dat, om als raad effectief te kunnen (bij)sturen, het 
uitvoeringsprogramma en de evaluatie uiterlijk in het eerste kwartaal van het jaar aan de 
raad moet worden verzonden?

In het evaluatieverslag 2018 (verzonden als bijlage bij informatiebrief 48 in 2019) staat in de 
inleiding: 

“Dit verslag is onderdeel van de uitvoering van het VTH-beleidsplan 2016-2019. In dit verslag is 
weergegeven hoe de uitgevoerde VTH-activiteiten in 2018 zich verhouden tot 2016. Een vergelijking 
over de jaren 2016 tot en met 2019 wordt gemaakt bij de evaluatie van het beleidsplan. Dit is 
vooralsnog gepland in het laatste kwartaal van 2019.”



4. Is deze vergelijking gemaakt en zo ja kan deze met de raad worden gedeeld? Zo nee, waarom 
niet?

In informatiebrief 48 uit 2019 staat: 

“Net als uit de evaluaties van de uitvoeringsprogramma’s over 2016, 2017 blijkt dat de 
uitvoeringsdoelstellingen in 2018 wederom onvoldoende gehaald zijn.” 

5.  Deelt u de mening dat als uitvoeringsdoelstellingen al jaren niet zijn gehaald dit vraagt om 
een bestelling van beleid of ophoging van capaciteit? En dus bespreking met de raad?

In de begroting 2019 is door de raad besloten extra budget beschikbaar te stellen voor BOA’s. 

6. Is het beleid hierop aangepast?

In informatiebrief 48 uit 2019 staat:

“In het VTH-beleidsplan 2020-2024 zullen de prioriteiten en de doelstellingen afgestemd worden op 
de beschikbare capaciteit. Indien nodig zal daaropvolgend in de kadernota 2020 een voorstel 
opgenomen worden om de dan nog resterende capaciteitsverschillen op te lossen.”

7.  Kennelijk was het de bedoeling het nieuwe VTH-beleidsplan 2020-2024 voor de kadernota 
2020 vast te stellen. Waarom is dit niet gedaan? 


